
 

Zápisnica č.6 

zo zasadnutia Mestského výboru č. 8, konaného na Radnici v Spišskej  Novej Vsi ,    

Radničné námestie č.7, v malej zasadačke dňa 26.9.2024 od 14,30 hod. do 16,00 hod. 

           

Prítomní:  Ing. Jozef Gonda -  predseda             Neprítomní :  MUDr.Alena Pekarčíková ospr. 

                  Ing. Branislav Rusiňák                                           Ing. Lukáš Lesňák ospr. 

                  Lukáš Goduš                                                         Peter Hadidom ospr. 

                  Marek Baláž                                                                                                                                                                                                                                            

                  Mgr.Monika Tkáčová                                                                                             

                  RNDr.Ladislav Ruttkay 

                  

                  Ing. Jana Valkošáková 

                 (gestor a zapisovateľka) 

 

Hostia :     p. Lučeničová Katarína 

 

Program zasadnutia :  

1. Vyhodnotenie plnenia požiadaviek MsV za 1.- 9.2024 

2. Kontrola plnenia požiadaviek z prostriedkov MsV 

3. Informácia o uskutočnení projektov: “Dobrá vec“ 

4. Rôzne 

 

K bodu č.1:  

Ing.Jozef Gonda predložil členom zoznam požiadaviek za MsV č.8, pričom  konštatoval 

veľmi nízke percentuálne plnenie stavu úloh. Členovia výboru navrhli pozvať na najbližší 

MsV vedúcu OVaD Ing.Zuzanu Holotňákovú. 

 

K bodu č.2: 

Predseda MsV vyhodnotil  požiadavky  použitia finančných prostriedkov vo výške                 

5 300,00 eur na MsV č.8  na drobné stavebné aktivity  : 

 v zadnom trakte na Gorazdovej ulici č.1-15 vysypať štrk na chodník – práce boli 

začaté 26.9.2024,  

 štrk umiestniť na nespevnené plochy ulíc Hviezdoslavova a Gorazdova (bývalé ZIO 

a Kino TATRY vo vnútrobloku ) – úloha splnená 

 na Levočskej ulici pri Kine TATRY zlegalizovať parkovanie a odstrániť kvetináče, 

doplniť dopravné značenie – kvetináče sú odstránené, ešte osadiť dopravné značenie 

 na Moravskej ulici doplniť chýbajúce obrubníky – ešte nesplnené, termín je do konca 

roka 

 na Gorazdovej ulici  bližšie k obchodu FRESCH k stenám garáží umiestniť 2 

futbalové bránky – úlohu členovia MsV navrhujú vypustiť z požiadaviek 

 vysypať parkovisko na Kollárovej ulici štrkom – úloha splnená 

 

 



 

K bodu č.3: 

Lukáš Goduš informoval výbor o priebehu projektu „Dobrá vec“ . Obe akcie sa stretli 

s pozitívnym ohlasom:  

 stanovačka – skauti pripravili krátky program pre deti, uskutočnila 

sa grilovačka, a samozrejme stanovačka na sídlisku cca 18 ľudí  

 futbalová 11 – športová akcia, v rámci ktorej sa finančný výťažok 

venoval obyvateľke sídl.Východ  na liečbu po úraze (cca 2600 eur) 

 

Zároveň sa poskytla finančná výpomoc na zabezpečenie pracovných a hygienických pomôcok 

do DSS Centrum Robinson vo výške 700,00 eur. 

 

K bodu č.4: 

Marek Baláž informoval o stave znečistenia okolo kontajnerov pri Materskej škôlke na 

Gorazdovej ulici (za starým súdom). Každý pondelok sú okolo kontajnera rozhádzané 

odpadky. Navrhuje osadiť akékoľvek oplotenie. 

Ing.Gonda navrhol, aby sa úloha riešila cez Správu školských zariadení v spolupráci s firmou 

Brantner Nova. 

Ďalšou požiadavkou je osadenie odobratého osvetlenia pri bývalom Kine TATRY. Pri 

likvidácii budovy bolo z budovy bývalého kina odstránené svietidlo, ktoré už nebolo vrátené 

späť. Navrhuje, aby sa za parkoviskom bývalého ZIO Baru a KINA TATRY doplnilo 

chýbajúce osvetlenie. 

OKS preverí osud osvetlenia v súvislosti so stavebnými úpravami VSD 

Lukáš Goduš má požiadavku na odstránenie stromu na sídl.Východ. Jedná sa o slivku, 

z ktorej počas dozrievania plodov, tieto plody v hojnom množstve opadávajú na chodník 

a týmto na spadnutých plodoch je množstvo včiel a ôs. 

OKS neodporúča výrub vzrastlého stromu. 

Na detskom ihrisku na sídl. Východ sa nachádzajú kamery. Chcel by vedieť či sú tieto kamery 

funkčné a či sú napojené na MsP. 

OKS ... kamery sú funkčné a sú napojené na MsP 

 

Ing.Jozef Gonda informoval o petícii občanov z Rojkovičovej ulice, ktorá je zameraná na 

stavebnú činnosť na bývalom pozemku nábytku Tempo kondela. Rieši sa to cestou MsÚ RSP 

ako štátny stavebný dohľad. 

Ďalej informoval o stave riešenia komunikácie na Námestí SNP (pred bytovými domami). 

Problémom je skutočnosť, že 2/3 pozemku nepatrí mestu, sú to súkromné pozemky. Na 

uvedenom pozemku nie je vyriešený ani odtok dažďovej vody, a v centre mesta sa nachádza 

nespevnená komunikácia. MsÚ najprv musí zabezpečiť majetkovo právne vysporiadanie. 

OVaD zabezpečí úpravu priestorov drveným kamenivom, resp. recyklovaným asfaltom.  

 

p.Katarína Lučeničová, občianka bývajúca na Gorazdovej ul. oboznámila Mestský výbor č.8 

s požiadavkou p.Šuňavského, ktorá sa týka zadného traktu na Gorazdovej ulici, kde má 

v pôvodnom oplotení osadenú bránu a požaduje prístup počas vykonávania prípadných prác 



na svoj pozemok. Poukázala na to, že uvedený priestor využívajú matky s deťmi a deti  sa 

hrajú na detskom ihrisku.  

Ing.Gonda informoval, že p.Šuňavský má povolenie od MsÚ, RSP na úpravu oplotenia 

osadením dvojkrídlovej brány. Ďalej od MsÚ žiada povolenie zrealizovania prístupovej 

komunikácie do zadnej časti pozemku formou uloženia polovegetačných tvárnic. Uvedenou 

problematikou sa zaoberá MsÚ, OVaD a referát SP.  

MsV súhlasí s realizáciou prístupovej komunikácie za predpokladu, že stavebnú úpravu 

pozemku schváli MsÚ. Nakoľko sa pred jeho bránou nachádzajú prvky starého detského 

ihriska a hrajú sa tam deti, v prípade súhlasného stanoviska MsÚ bude požiadavka MsV 

posunúť existujúce prvky o niekoľko metrov mimo trasu cesty a požiadavka na MsÚ, OKS, 

aby sa na priestor doplnili nové konštrukčné prvky detského ihriska. 

 

Ing.Jozef Gonda informoval o situácii na Fabíniho ul. v SNV, kde na verejnom parkovisku 

bolo umiestené DZ so snahou o obmedzenie pohybu OMV. Na zasadnutí bola poskytnutá 

informácia, resp. usmernenie Najvyššieho súdu SR o pozemkoch, ktoré sú v súkromnom 

vlastníctve a zároveň sa na ich nachádzajú účelové komunikácie. Majitelia týchto pozemkov 

musia strpieť vecné bremeno tohto základného prostriedku.  

MsÚ, OVaD zjedná v tejto veci nápravu. 

V zmysle zákona č. 66/2009 Z. z. zákon o niektorých opatreniach pri majetkovoprávnom 

usporiadaní pozemkov pod stavbami, ktoré prešli z vlastníctva štátu na obce a vyššie územné 

celky a o zmene a doplnení niektorých zákonov v platnom znení a uznesenia Najvyššieho 

súdu SR z 30. 11. 2020, sp. zn. 8 Cdo 17/2019 z 30. novembra 2020, je pozemok par. č. KN-C 

2008, k. ú. Spišská Nová Ves,vo verejnom záujme zaťažený zákonným vecným bremenom 

v prospech vlastníka stavby,  ktorého obsahom je držba a užívanie pozemku pod stavbou, 

vrátane práva uskutočniť stavbu alebo zmenu stavby, ak ide o stavbu povolenú podľa platných 

právnych predpisov. 

RNDr.Ladislav Ruttkay sa informoval o plnení hlavnej úlohy MsV, asfaltová komunikácia na 

spojnici ulíc Gorazdova – Hviezdoslavova. Či to má považovať za splnenie úlohy v tomto 

stave ako sa to nachádza?  

Ing.Gonda odpovedal, že pre akútny nedostatok finančných prostriedkov na uvedenom úseku 

budú vykonané iba vysprávky. 

Na Slovenskej ulici sú osadené betónové kvetináče so stĺpikmi. Nebola to požiadavka 

mestského výboru. Preveriť, z akého dôvodu sa na tomto mieste tieto kvetináče osadili. 

OKS ...  osadenie kvetináčov s DZ (stĺpiky) bolo na základe požiadavky MŠ Slovenská, kde pre 

parkujúce vozidlá nebol dodržaný výhľadový trojuholník pre výjazd vozidiel z parkoviska pri 

MŠ. 

 

Úlohy :  

1. Na parkovisku za bývalým ZIO Baru a KINOM Tatry preveriť, kto zdemontoval 

osvetlenie z pôvodnej TRF. Vrátiť stav do pôvodného stavu. 



2. V akom stave sa nachádza majetkovo právne vysporiadanie pozemku na Námestí SNP 

pri bytovkách. 

 

 

 

Zapísala: Ing.Jana Valkošáková 

 

                                                                                    Ing.Jozef Gonda 

                                                                                   Predseda MsV č.8 

   
 


